

Monday, April 16
8:45-10 am
OR 2-3:30 pm
(two-time options)

A Community Health Focus Group: Let's talk about your health!

Purpose:

*If you live on the **East side of Dearborn** and your zip code is **48126**, we want you! Get involved in a discussion about how we can work together to make your community eat healthy, exercise, and live a disease-free lifestyle!*

Come join us!

We are looking for individuals who would like to speak with Healthy Dearborn and Wayne State University representatives in a safe and confidential environment about their experiences and perspectives on health. These ideas will help to develop healthier plans and programs for your community. If you have any questions or are interested, please email Maha Taranish at fs8133@wayne.edu or call 313-808-0526 to register for one of the listed times. **A \$10 gift card will be given to the first 20 people to register. Refreshments and childcare will also be provided!**



Location: Becker Elementary School | 10821 Henson Street Dearborn, MI 48126

مجموعة استطلاع رأي للصحة المجتمعية: نتحدث عن صحتك

الاثنين، 16 أبريل
8:45-10 صباحًا
أو
2-3:30 مساءً

الغرض:

سوف نقوم بحلقة نقاش حول كيفية العمل سويًا لجعل مجتمعنا يتناول طعامًا صحيًا،
يمارس الرياضة، ويعيش نمط حياة صحي خالي من الأمراض.

انضموا إلينا....

مندوبون من ائتلاف "ديربورن الصحية" وجامعة "وين ستيت" يرغبون بالحديث مع
أشخاص من المجتمع في بيئة آمنة عن تجاربهم وانطباعاتهم المتعلقة بالصحة، لاكتساب
أفكار ستساعد في تطوير خطط وبرامج من أجل مجتمعك. إن كنت مهتمًا أو لديك أية
استفسارات الرجاء إرسال بريد إلكتروني للسيدة "مها طرانس" على هذا العنوان:

F8133@waync.edu

أو الاتصال على الرقم 313-8080526 للتسجيل في أحد الأوقات المذكورة أعلاه.
ستقدم بطاقة مشتريات بقيمة 10 دولار لأول 20 شخص يقومون بالتسجيل. سيتم توفير
رعاية للأطفال ومرطبات.



مدرسة بكر الابتدائية 10821 Henson Street Dearborn, MI 48126